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Abstract (en)
In a transport device (3) for weft bobbins (1) in a loom, the bobbins, for which weft yarn is being drawn off, are advanced along a track curve which,
by describing an arc, gradually approximates to a yarn eyelet (2). As a result, during the processing of a weft bobbin (1), the variable distances (R1,
R2) from a yarn deflection eyelet (2) which are necessary for a fault-free draw-off of yarn turns from the weft bobbin (1) are obtained. <IMAGE>

Abstract (de)
In einer Transportvorrichtung (3) für Schussgarnspulen (1) in einer Webmaschine werden die Spulen, von welchen gerade Schussgarn abgezogen
wird, entlang einer Bahnkurve fortbewegt, welche sich unter Beschreibung eines Bogens allmählich an eine Fadenöse (2) annähert. Dadurch
werden während des Abarbeitens einer Schussgarnspule (1) die für einen störungsfreien Abzug von Garnwindungen von der Schussgarnspule (1)
nötigen variablen Abstände (R1,R2) von einer Fadenumlenköse (2) erreicht.
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